
 

 

Referat styremøte Lille Oust Vel 8.april 2019 
Tilstede: Tove Wangensten, Svein Aalling, Einar Lie, Ole Henrik Christensen og Carlo 

Thomsen 

 

1. Referat 

Referat fra styremøte 25.02.2019 ble godkjent. Tove sender over uttalelse fra styret som 

ble sendt til kommunen ang reguleringssak i Hestehagebukten for å kunne legges ved 

referatet når det legges ut på vellets hjemmeside. 

 

2. Vellets brygge i Hestehagebukten 

Styret har hentet inn en betenkning fra Dr.juris Thor Falkanger om adkomst til vellets 

brygge og utlegging av bøye(r) og trapp. Betenkningen konkluderer med at vellet kan 

legge ut bøye og trapp og at velbryggen kan brukes som turmål av medlemmene. 

Betenkningen legges ved godkjent referat.  

 

Styret besluttet å varsle grunneierne om at bøye og trapp/stige vil bli lagt ut/satt ut, og be 

om at grunneierne respekterer vellets rett til dette. Tove, i samarbeid med Svein, utformer 

utkast til brev til grunneierne som sirkuleres i styret før det sendes. På årsmøtet vil styret 

foreslå å sette av midler til bøye og trapp/stige, slik at tiltaket kan gjennomføres og 

tingrettens dom om velmedlemmene rett til ilandstigning, ombordstigning og permanent 

fortøyning på bryggen i Hestehagebukten oppfylles.  

 

3. Reguleringssak i Hestehagebukten 

Kommunestyret har behandlet sak om regulering av vellets brygge i Hestehagebukten og 

fattet følgende vedtak: «Saken utsettes i påvente av dom i jordskiftesaken.» Styret er 

ukjent med at det er reist eller planlagt reist slik sak.  

 

Styret er (med unntak av et mindretall) positive til det kommunale reguleringsforslaget, 

men siden vellets behov idag kan løses gjennom bruk av dagens brygge ved utlegging av 

bøy(er) og utsetting av trapp/stige ser styret ingen grunn til på det nåværende tidspunkt å 

reise sak for jordskifteretten, selv om det ville være fordelaktig å avklare vellets 

rettigheter. 

 

4. Oppgaver som må løses frem til generalforsamlingen 

Oppgaver som må løses før generalforsamlingen ble gjennomgått, og ansvar for 

gjennomføring fordelt: 

a) Ole Henrik utarbeider forslag til budsjett til styremøtet i slutten av mai med separate 

poster for veilaget, og sørger for at regnskap ferdigstilles, godkjennes og revideres 

innen vedtektene frister. 

b) Carlo sender ut årsmøteinnkalling 14 dager før årsmøtet med nødvendige papirer , 

herunder innkomne saker og styrets innstilling ifht disse, og presisering av utstedelse 

av fullmakter 

c) Tove lager utkast til årsberetning i forkant av neste styremøte, eventuelt med en runde 

med skriftlige innspill i forkant av styremøtet 18.juni (der styret sluttbehandler alle 

årsmøtesaker) 

d) Tove arbeider videre med sammensetning av neste års styre. Carlo ønsker å trekke seg, 

og vil bli foreslått erstattet av Kristin Krohn. Det er ønskelig at styret besitter juridisk 

kompetanse og at et av styremedlemmene kan overta som leder på årsmøtet i 2020. 

e) Tove undersøker med Golfklubben om de vil endre avisleveringen for denne sesongen 

ved at avisene leveres til Dampskipsbryggen per golfbil. Styret mener dette ligger 



 

 

innenfor vedtektenes bestemmelser om utpreget nyttetransport, men forutsetter at 

endret leveringsmetode bør være rimeligere for vellet. 

f) Tove tar ansvar for årets Lille Oust dag (grillsamling) torsdag 18.juli kl.16. 

g) Einar sender ut mail i slutten av april ang når arbeidene på Dampskipsbryggen 

forventes ferdigstilt. I mailen bes det om at medlemmene innbetaler kr.3000 i 

ekstraordinært bidrag (per medlem) for å dekke kostnader for arbeidene i henhold til 

beslutningen på årsmøtet i 2018. 

5. Orienteringssaker 

1. Einar orienterte om at arbeidene på Dampskipsbryggen er igangsatt, og at han vil følge 

dem opp rett over påske. Det er behov for å avklare hvordan søppellevering/henting 

håndteres i byggeperioden. 

2. Tove har bestilt lokaler til årsmøte (Golfklubben) 

3. Tove har bestilt skilt om motorisert ferdsel for oppsetting på i Bryggeveien ved 

innkjøringen til Lille Oust. 

4. Ole Henrik tar (også i år) ansvar for koordinering av plastinnsamlingsaksjonen 4.-

5.mai, og sender ut informasjon om dette til vellets medlemmer. 

6. Eventuelt 

Neste styremøte avholdes onsdag 29.mai kl.17.00. 

 


